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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Acko Ankarberg Johansson (KD)

2023/24:274 Akut brist på läkemedel 

Den pågående bristen på viktiga läkemedel, som exempelvis sommarens 
antabusbrist och nuvarande brist på diabetesmedicin, har skapat allvarliga 
problem för patienter och vårdpersonal. 

Enligt Läkemedelsverket har nästan 2 460 läkemedelsförpackningar varit 
restnoterade fram till september i år. Vittnesmål från specialister i 
allmänmedicin pekar på en ohållbar situation där läkare spenderar betydande tid 
på att hitta ersättningspreparat och följa upp patienter.

Regeringen behöver svara på hur man avser att tackla denna ohanterliga 
läkemedelsbrist, särskilt med tanke på den ökade efterfrågan och påverkan från 
pandemin och krig.

Min fråga till statsrådet Acko Ankarberg Johansson är:

 

Vad gör statsrådet och regeringen för att säkerställa tillgängligheten av 
nödvändiga mediciner och underlätta arbetet för vårdpersonalen i denna 
pressade situation?

………………………………………

Fredrik Lundh Sammeli (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2023-11-20
Besvaras senast
2023-11-29 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck


